

Title (en)

Device for an item to be cooked, with a grating and a tray, arrangement for a cooking device with such a device and cooking device

Title (de)

Vorrichtung für ein Gargut, mit einem Gitterrost und einer Wanne, Anordnung für ein Gargerät mit einer derartigen Vorrichtung sowie Gargerät

Title (fr)

Dispositif pour un produit de cuisson doté d'une grille et d'une cuve, agencement pour un appareil de cuisson doté d'un tel dispositif ainsi qu'un appareil de cuisson

Publication

**EP 2615381 A1 20130717 (DE)**

Application

**EP 12199392 A 20121227**

Priority

DE 102012200305 A 20120111

Abstract (en)

The device (1) has a grating (2) with a contact area (4) for the food to-be cooked, where the grating is formed of multiple rods (5). The rods are spaced apart from each other and are connected with a support frame of the grating. A separate pan (3) is provided for the grating. The grating has a spacer unit, with which a defined vertical distance (d) between lateral supporting rods (8,9) of the support frame is formed, when the grating is formed over the pan. The spacer unit comprises contact rods which are formed by the rods of the contact area. An independent claim is included for an arrangement with a suspension device.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Vorrichtung (1) für ein Gargut, mit einem Gitterrost (2) mit einem Auflagebereich (4) für das Gargut, welcher aus einer Vielzahl von Stäben (5) gebildet ist, die beabstandet zueinander angeordnet sind und mit einem Trägerrahmen des Gitterrosts (2) verbunden sind, und mit einer zum Gitterrost (2) separaten Wanne (3), wobei der Gitterrost (2) eine Distanzhalteeinrichtung aufweist, mit welcher ein definierter vertikaler Abstand (d) zwischen seitlichen Trägerstäben (8, 9) des Trägerrahmens des Gitterrosts (2) ausgebildet ist, wenn der Gitterrost (2) über der Wanne (3) angeordnet ist. Die Erfindung betrifft auch eine Anordnung (15) und ein Gargerät.

IPC 8 full level

**F24C 15/16** (2006.01)

CPC (source: EP)

**F24C 15/16** (2013.01)

Citation (search report)

- [XYI] DE 8703785 U1 19871022
- [X] JP 2005334042 A 20051208 - RINNAI KK
- [XY] EP 1656865 A1 20060517 - ELECTROLUX HOME PROD CORP [BE]
- [XY] US 1934125 A 19331107 - HURT ROBERT B
- [A] US 5635234 A 19970603 - SVENSSON S ALFRED [US]

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

**EP 2615381 A1 20130717**; DE 102012200305 A1 20130711

DOCDB simple family (application)

**EP 12199392 A 20121227**; DE 102012200305 A 20120111